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Interpelacja

                  

W sprawie napływu imigrantów do Częstochowy 

W przestrzeni publicznej pojawiła się informacja o rozesłaniu pism przez Wojewodów do

między innymi prezydentów miast o wskazanie miejsc i obiektów możliwych do wykorzystania 

relokacji przy masowym napływie imigrantów. Zwracam się z interpelacją i proszę o odpowiedzi 

na pytania. 

Czy i kiedy wpłynęło takie pismo?

Czy została udzielona odpowiedz?

Bardzo proszę o dołączenie do odpowiedzi na interpelację kopi pisma, wysłanego w tej sprawie,

do Wojewody. 

Z poważaniem 

           (-) Paweł Ruksza
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